
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 7/2015 
Aika: 18.2.2015, 14.15 
Paikka: TTalo, OLOhuone 
Paikalla: Aleksi Pyykkönen, Reetta Arokoski, Lauri Lavanti, Julia Isotalo, Emmi Peltonen, Mira 
Lindroos, Johannes Vainio, Aleksi Talsi  
Puheenjohtaja: Aleksi Pyykkönen 
Sihteeri: Reetta Arokoski  
 
1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin ajassa 14.15.  
Siirryttiin kokoustauolle 14.16. 
Palattiin kokoustauolta 14.17.  

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
Valittiin Johannes Vainio ja Lauri Lavanti.  

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 
Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys. 

5. Ilmoitusasiat 
Postissa tuli IK:n kutsu vuosijuhliin, Kemistikillan kiltalehti Tisle, IGO Postin 
mainoslehti ja Start up Lifen kutsu Startup Saunalle tiistaille 24.2. Mira toi myös pullaa 
kokoukseen.  

6. Hyväksyttävät laskut 
Hyväksyttiin:  
Meri Terholle 98,37€ teestä, maidosta ja kermasta  
Meri Terholle 784 € Pikkulaskiaisen lipuista.  
Laura Niemelle 17,32 € ISOrekrytilaisuuden tarjoiluista.  

7. Mitä kuuluu? kierros 
Aleksi Talsi: Flunssa iskenyt, Phuksijäynää suunniteltu.  
Johannes: Kukkaa taitettu tänään, menossa hiihtämään.  
Mira: Viikonlopuksi Sipooseen, ei ole hetkeen käynyt.  
Emmi: Eilinen ja tänään mennyt assaroidessa, rentouttavaa kommentoida muiden 
töitä.  
Julia: Tentit ohi, eilen oli töissä Gravitaatiossa. Viikonlopuksi maalle! 
Lauri: Flunssa toista viikkoa. Internationalsitsien julistetta tehty.  
Reetta: Tenttinyt Servicestentin hyvin.  
Aleksi P: Lauantaina tentti (tietokannat). Ei ole jaksanut tehdä vielä mitään sen eteen.  

8. Talous ja hallintoasiat 
8.1. Budjetti 

Seuraavalla viikolla tarkoitus saada hallituksen kesken kuntoon, sitä 
seuraavaan kokoukseen kutsutaan kiltalaisia vaikuttamaan.  



 
Vuosikokous tulossa maaliskuussa.  

8.2. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Liikuntavastaavat, 
Hupiministeri) 
Kulttuurineuvosten kanssa juteltu budjetista, Liikuntavastaavat järjestävät 
curlingkokeilua.  

8.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Ei muuta. 

9. Phuksiasiat 
9.1. Club X 

Tila on järjestetty ja ensimmäinen sponssi hankittu. Sopimuspohjia katsotaan 
Aleksin ja Reetan kanssa tarkemmin. Huomenna torstaina Ilona Rahnasto 
menee keskustelemaan sopimuksen allekirjoittamisesta baarin kanssa.  

9.2. Phuksijäynä 
Prodekon ja Arkkitehtikillan kipparien kanssa keskusteltu ja 
Facebooktapahtuma ja ilmo tehty. Vastuut jaettu, ja ensi viikon maanantaina 
wanhojen ISOvastaavien ja uusien kipparien kanssa käydään läpi hommia, 
jonka jälkeen tiedotetaan vielä ISOja vastuista.  

9.3. Phabu ja ISOrekry 
ISOrekry käynnissä sunnuntaihin asti, Lauralla vetovastuu. Muistutellaan 
kiltalaisia vielä ennen sunnuntaita. PhabuISOt on tiedotettu, ja siitä on tullut 
positiivista palautetta. Antti jännittää, kuinka paljon tulee PhabuISOja.  

9.4. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, ISOt, WappuWowwowwow) 
Aleksi Talsille kuuluu hyvää mutta on flunssainen. 

9.5. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Viime viikolla hallituksen kokouksen jälkeen oli phuksien kevätinfo, jossa käytiin 
läpi tärkeitä juttuja ja kevään tapahtumia.   

10.  KVasiat 
10.1. Kuulumiset 

Lauri saanut tietää, että koulu sponssaa 300€ yhteen vaihtoinfoon per vuosi. 
KVISOhaku on käynnissä. Maanantaina KVTMK:n kanssa on keskusteltu 
ISOhauista, ja 9.3. on ISOhakujen (myös KV) deadline.  

10.2. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Ensi viikolla tavataan Jaakko Kölhi, vaihtoopiskelijakoordinaattori. 
Tapaamiseen menevät SCI:n KVvastaavat.  

11. Yrityssuhteet 
11.1. Kesätyöinfo  

Jooel kaipailisi apua järjestämiseen.  
11.2. Palantir info olkkarilla 13.2. klo 16:30 

Paikalla ollut paljon pitsaa. Palantirille voi hakea kesätöihin.  
11.3. Toimareiden kuulumiset (Excumestari, Marathoonari, 



TEKkiltayhdyshenkilö) 
Ei mitään uutta.  

11.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Ei mitään uutta.  

12. Ulkosuhteet 
12.1. Hallitusaamupala  

Järjestettiin viime viikolla KY:n hallituksen kanssa. Meni hyvin, ja saatiin 
myöhemminkin vielä positiivista palautetta. Toivottavasti muitakin SCIkiltoja 
lähtisi järkkäämään aamupaloja.  

12.2. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, OTMK, SCIvastaava) 
Ei muuta.  

12.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Meri tänään katsonut pääjuhlapaikkaa.  

13. Tiedotusasiat 
13.1. Hallituksen esittelyjuttu Kukkaan 

Valmiina.   
13.2. Toimareiden kuulumiset (Kukan toimittajat, Kukan taittajat, ATKpartio, 

Ulottuvuusvastaava, Historioitsija) 
Taittajat taittaneet tänään Kukkaa, osalta toimituksesta puuttuu vielä jutut. 
Ulottuvuusvastaavat on järkkäämässä AS:n ja TIK:in kesken 3Dkoulutusta. 
Historioitsija ja Helinä olivat käyneet museon arkistossa.   

13.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Palautelomake on järjestetty niin, että palautteet tulee Johannekselle, joka 
siirtää ne muiden nähtäväksi hallituslistalle. Johannes lisää hallituskuvat nettiin.  

14. Tapahtumat 
14.1. Mediasitsit 

Mediasitsit meni hyvin.  

14.2. Laskiaisrieha+Gravitaatio 

Oli eilen ja meni hyvin. Gravitaatiossa oli phukseja. Ja Bybbe. 

14.3. Toimareiden kuulumiset (PikkuIE,Lukkarit,Valokuvaajat) 
Hyvää kuuluu, lukkarit haluaisi tiikerin Wappusitseille.  

14.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Kaverisitsien ilmo aukeaa perjantaina klo 12, ja tänään lähtee tiedotusta killalle.  

15. Opintoasiat 
15.1. Opintosuunnitelman kommentointi 

Järjestettiin viime viikolla. Aleksi kommentoi työtä ja Emmi pistää sen eteenpäin 
muun muassa Stinalle, Eilalle ja Susannalle.  

15.2. Varjoopetus 



Risto Sarvas on kysellyt päivämääriä, ja Emmi laittanut kolme päivämäärää 
maaliskuulta ja kaksi huhtikuulta. Muutama päivä myös annettu toukokuulta. 
Periaatteessa järjestetään maanantaisin klo 1617. Ensimmäistä kertaa ei ole 
vielä varmistettu.  

15.3. Toimareiden kuulumiset (Abivastaava, Alumnisuhdevastaavat, Hallopedit) 

Alumnisuhdevastaava Pietari on hengissä, Emmi tyytyväinen. Hallopedit ovat 
olleet nohevia.  

15.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Emmi ajanut eteenpäin kaikenlaisia opintoasioita.  

16.  Muu toiminta 
16.1. Vuosijuhlaedustukset 

Emmi lähtee Kevätpäiväntasaukseen, vielä toinen mahtuu mukaan. Mira ja 
Julia pääsee IK:n vuosijuhlille.  

16.2. Hallituksen virkistäytyminen 

Reetta varaa 3 rataa Tapiolasta klo 1718. Reetta myös selvittelee 
hallitushärpäkkeiden saatavuutta ja hintaa. Laurin ja Merin kanssa katsotaan 
designvaihtoehtoja.  

17.  Muut esille tulevat asiat 

Johannes ilmoitti, että killan serveriltä löytyy yrityssuhdetietokanta jostain historiasta, 
sekä killan wiki, joka on ollut viimeksi aktiivinen vuonna 2005.  

18.  Seuraava kokous 

Vakiokokousaika ensi torstaina klo 16.15. 

19.  Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 15.25. 


